
PROTOKOLL vid sammanträde den 1/10/56 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet inleddes av ordföranden med föredragning av proto

koll av den 24/9/56. Till i detta beviljade ekonomiska medel för 
representation vid SM i brottning i Västerås fogades nu upplys
ningen att Edvin Westerby försvarat sin titel i bantamvikt.

I samma protokoll intagen uppgift om beräkning av anslagen till 
sektionerna samt överstyrelsens beräknade intäkter och utgifter 
skall ersättas av en av ordföranden och skattmästaren gjord eko
nomisk tablå. I övrigt godkändes protokollet i befintligt skick.

§ • 2.
Lämnade ordföranden en rapport från det sammanträde med fotbolls

styrelsen, varvid upptagits frågan om denna styrelses arvoden. Det 
av ÖS diskuterade förslaget att arvodena skulle för en del av 
ledamöterna beräknas i proportion till antalet besökta sammanträden 
var ej längre gångbart, sedan det upplysts om att utöver arvodena 
dylik ersättning redan utgår med kr. 5:- pr sammanträde. Ord
föranden meddelade att han anmodat sektions styrel sen inkomma med 
nytt förslag i frågan och i avvaktan härpå bordlade ÖS frågan.

§ 3.
Föredrog ordföranden kopia av brev från Svenska Skidförbundet 

till Sovjets Skidförbund angående Svenska Skidspelen, planerade 
att äga rum i Stockholm i DIF:s regi 8-10 febr. 1957 med följande 
program: 8/2 komb. backe, 9/2 15 km., special + komb., 10/2 30 km., 
10 km. damer, specialbacke. Beräknad rysstrupp: 18 man, som på för
bundets bekostnad vistas i Stockholm 6 dagar.

§ 4.
Meddelades att Djurgårdens IF hos RF anhållit om anslag ur dels 

material- och träningsfonden med kr. 17.300 dels ungdomsfonden 
med kr. 4.300. Ansökningstiden utgick den 1/10/56.

§ 5.
Föreställdes bordtennissektionens nya styrelseledamöter (ord

förande och sekreterare) och i samband därmed diskuterades vissa 
aktuella spelarefrågor inom'sektionen. A-laget i division I hade 
försvagats genom att Å. Rakell övergått till AIK och genom att 
B. Malmqvist avstängts av förbundet för två månader varjämte 
Lennart "Lången" Johansson inte ansett tiden mogen göra säsongde
but för Djurgården. En lösning på de dystra problemen skymtade 
emellertid vid horisonten.

§ 6.
Lämnades företräde för Gunvor Orest och Gun Hellman samt Tore 

Dettner, samtliga damsektionen, vilka rapporterade om ett förslag 
att uppta konståkning på föreningens program på förslag av vissa 
intressenter i Stockholms KK. Beslöts låta damsektionen närmare 
utreda föresättningarna.

§ 7.
Avslutande ordföranden dagens sammanträde med en genomgång 

av det förslag till Stadionkontrakt, som just anlänt för analys 
och därvid visade sig inte på alla punkter motsvara föreningens 
framförda Önskemål.


